# 耳多贊邦點耳液劑 Otozambon Ear Drops

衛署藥輸字第023964號





成份: Each 1ml contains: Neomycin sulphate ...... 5 mg (equivalent to Neomycin basis 3.75mg)

Glycerol ...... 0.265 ml

特性:OTOZAMBON 適於耳科感染症之治療。此劑含有對變形菌及 Pyocianeous 等有效之廣汎抗生素Polymyxin B sulfate 及 Neomycin 外,含有麻醉劑Lidocaine解除耳炎時常見之疼痛現象。因由數種 抗菌劑之協和作用OTOZAMBON能消炎、解除疼痛及膿

適應症:細菌性引起之耳部感染及耳部外聽道發炎。

用法及用量:本藥須由醫師處方使用。

成人:一次滴於耳孔內4~5滴,一日2~4次。 小孩:一次滴於耳孔內2~3滴,一日3~4次。

包裝:每支8公撮瓶裝。

禁忌:鼓膜有穿孔之場合對所含成份有過敏性之患者。

## 一般注意:

- (1) 長期使用抗生素場合會致抗藥性之真菌及其他微生物之 過度繁殖,所以有此種場合須採取適當措施
- (2) 對鼓膜有穿孔或已經過長期之中耳炎患者須慎重調節使用。
- (3) 不要繼續10日以上。
- (4) 與Kanamycin, Paromonmycin, Stroptomycin及Gentamycin 合用時可能會引起過敏,醫師要留意此點。

副作用:要與留意此劑所含Neomycin之會引起過敏現象之可能性。

保存:25°C以下避光儲存。

製造廠: Zambon SPA

Office: Via Lillo del Duca n. 10-12, 20091 Bresso Milan Italy

Plant: Via Della Chimica, 9 36100 Vicenza, Italy

藥商: 幸生實業股份有限公司

地址:台北市中山區松江路520號6樓

電話:(02)2596-9138

# Otozambon<sup>®</sup>

### **COMPOSITION**

Polymyxin B sulfate 1,000,000 IU - Neomycin 0.375 g (as Neomycin sulfate) - Lidocaine hydrochloride 4 g - Benzalkonium chloride 0.01 g - Water, propylene glycol and glycerol q.s.p. 100 ml.

#### **PROPERTIES**

OTOZAMBON® is a product particularly indicated in the treatment of several ear affections.

Besides Neomycin and Polymyxin B, broad antibacterial spectrum antibiotics, the elective activity of which respectively on Proteus and Pyocianeus is well-known, the product contains Lidocaine, which, due to its anesthetic properties, relieves the painful symptoms accompanying otologic infections.

Because of the synergic action of these antibacterial agents, OTOZAMBON® provides a useful means in the treatment of infectious forms and furthermore allows to hasten the disappearance of phlogistic signs and mucopurulent secretions, to relieve the painful or pruriginous subjective symptomatology.

#### **INDICATIONS**

Acute and chronic otitis externa. Acute otitis media in the pre- and post-perforative stage and chronic secretive otitis. Suppurative complications following ear and mastoid surgery (radial mastoidectomy, plastic surgery on the thympan, atticoantrotomy, fenestration, etc.).

#### **USE AND DOSAGE**

OTOZAMBON® must be instilled with the proper dropper in the external auricular tube at the dose for adults of 4-5 drops, 2-4 times daily according to the seriousness of the morbid form. In children the recommended dose is of 2-3 drops, 3-4 times daily. The treatment period varies in relation to the promptness of the therapeutic result.

The high tolerability of the preparation allows, if necessary, also prolonged treatment.

#### **PACKING**

8 ml bottle with dropper.

Zambon spa Vicenza (ITALY)